

臺大化學系誠徵專案教學教師

臺大化學系誠徵助理教授(含)以上專案教學教師 1 名；我們支持多元性，期望候選人能創造吸引學生的氛圍！歡迎充滿活力和積極參與的候選人，致力於**教學創新**，在化學背景下**活化教學實踐**、強調以學生為中心的學習方法、並能整合不同背景學生所需的化學相關內容。主要職責包含：

- 1.教授化學相關基礎核心課程及服務性支援外系課程。
- 2.設計並執行實驗教學改進計劃、開發新實驗課程。
- 3.申請教學相關研究計劃。

申請者須具博士學位，具備中、英語教學能力，並於截止日前具一年以上博士後研究或實際教學經驗。具中學師資培育相關訓練或資歷者更佳。

意者請於 110 年 2 月 20 日前，將下列資料檔以 E-mail 方式寄至聯絡人簡佳慧編審(chiahui0@ntu.edu.tw)，主旨註明應徵**化學系專案教學教師**。

- 1.推薦函 3 封，其中 1 封須為博士論文指導教授。
- 2.個人履歷(CV)及歷年論文著作目錄。
- 3.近 5 年之著作檔案。
- 4.教學理念與規劃。
- 5.教學實踐研究計畫(含所需之特殊設備或儀器及經費預算)
- 6.請點選連結並完成表單 <https://forms.gle/m89TbPdkWE9mC7aN8>

本系網址: <http://www.ch.ntu.edu.tw/>

聯絡人: 臺大化學系周必泰教授, 02-33663894, chop@ntu.edu.tw

臺大化學系主任室簡佳慧編審, 02-33661148, chiahui0@ntu.edu.tw

Non--tenure--track Faculty Position – Department of Chemistry, National Taiwan University

The Department of Chemistry at National Taiwan University is searching for 1 non-tenure-track faculty member(assistant professor or more senior). We support diversity and hope that the candidate creates a welcoming atmosphere that attracts students. We welcome enthusiastic candidates committed to innovative teaching methods in the context of chemistry, emphasizing student-centered learning methods and integrating chemistry-related content for students of different backgrounds. The main responsibilities include:

1. Teaching fundamental core courses in Chemistry and supporting courses for other departments
2. In charge of the implementation of the experimental teaching improvement plan and developing new experimental courses
3. Applying research grants for educational research projects

Applicants must have Ph.D. degree and have at least one year of postdoctoral research experience or chemistry related teaching experience before the application deadline. Additionally, applicants should be proficient in both Chinese and English and perform main responsibilities listed above in both languages. Qualifications related to secondary-school teacher training certificate are highly encouraged.

Interested parties should send following data files to the contact person, Chia-Hui Chien (chiahui0@ntu.edu.tw) by E-mail before February 20, 2021, with the subject line indicating the application for a non--tenure--track faculty positions in the Department of Chemistry.

1. Three letters of recommendation, one of which must be a doctoral dissertation advisor
2. Personal resume (CV)
3. Archives of works in the past 5 years
4. Teaching plan
5. Research plan (including required special equipment or instruments and budget)
6. Please also complete this form: <https://forms.gle/m89TbPdkWE9mC7aN8>

Website: <http://www.ch.ntu.edu.tw/english/index.html>

Contacts:

Prof. Pi-Tai Chou, Department of Chemistry, 886-2-33663894, chop@ntu.edu.tw

Ms. Chia-Hui Chien, Office of Department of Chemistry, 886-2-33661148, chiahui0@ntu.edu.tw